
157 - zapytanie, XXX sesja Rady Miejskiej, 28 września 2016 r. 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zapytał, jakie były cele przeznaczenia hali przy ul. Grottgera, które wskazywano przy jej 

sprzedaży. Dodał, że hala została sprzedana, a teraz radnych dochodzą słuchy, że ma tam zostać 
otwarty market z odzieżą używaną.  
(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki - archiwum transmisji 
obrad) 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25450.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
https://youtu.be/IWBeyxXw96A?t=6h35m26s
https://youtu.be/IWBeyxXw96A?t=6h35m26s

